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《单词百科:unstandardized是什么意思?unstandardized怎么发音?unstanda
rdized的解释和用法》

英语单词unstandardized是什么意思?unstandardized怎么读?unstandardized怎么发音?
大哲网为您整理了unstandardized的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟
小编一起来看看吧！

unstandardized的意思

1、不标准的;

2、不规范的;

unstandardized的双语例句

1、It is more valuable in time series analysis than unstandardized principal analysis.

在时间序列分析中，它比非标准主成分分析有更大的利用价值。

2、The application condition of unstandardized correlation coefficient

未标准化相关系数的使用条件

3、That the unstandardized management of fund makes enterprises afraid to pay it even
if they want to;

养老保险基金管理的不规范性致使企业想缴不敢缴；
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4、The Chinese versions of the name terms in medical English have been confusing for
their unstandardized translation.

医学英语中人名冠名术语的汉译缺乏统一标准。

5、The main causes of this difference are: economic environment, backward insurance
concept, unstandardized market and defect in insurance industry.

差异的原因主要是：经济环境因素、落后的保险意识、市场规范的缺陷、保险业自身
缺陷的影响。

6、As of2000, online video was a reality& and an unstandardized mess.

年时，在线视频成为现实&但还处于尚未标准化的混乱中。

7、But in practical application process, many problems also exist, such as lack of
software, unstandardized system, sluggish maintenance, unhandy inquiry way.

但在实际应用过程中，还存在着对软件需求分析不足、系统不规范、维护不及时、查
询方式不灵活等问题。

以上是大哲网为您整理的unstandardized怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助
。查看更多关于unstandardized的用法、unstandardized的释义、unstandardized的相关
详情请点击：https://dict.dazhe5.cn/unstandardized
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